
PROTOKÓŁ Nr XXVII/13
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

5 kwietnia 2013 roku 
o godz. 9.00  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

===================================================================
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radny powiatowy: Wiesław Ceglarek, 
• sołtysi wsi,
• przedstawiciel Zarządu Osiedla Bojanowo,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy,
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej
Jagodziński,  po  czym   stwierdził,  iż  na  ustawowy  15  –  osobowy  skład  Rady  w  sesji
uczestniczy 14  radnych (nieobecny radny Jarosław Bartkowiak)  co stanowi quorum, więc
jest  ona władna obradować i  podejmować prawomocne uchwały.  Lista  obecności  stanowi
załącznik nr 1 do protokołu.
Przewodniczący  obrad  zapytał  czy  do  przedstawionego  przy  zawiadomieniach  porządku
obrad są wnioski. 
Wniosków nie było, w związku z powyższym porządek XXVII sesji Rady Miejskiej 
w Bojanowie przedstawia się następująco:

1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad XXVII sesji Rady Miejskiej.
3.Zapytania radnych.
4.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie
międzysesyjnym.
5.  Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy   w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych
zarządzeniach.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

1)zmiany Uchwały Nr XXIV/214/13 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
28  stycznia  2013  roku  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na
terenie gminy Bojanowo.
7. Odpowiedzi na zapytania radnych..
8. Wolne głosy i wnioski.
9. Zakończenie.

Za przedmiotowym porządkiem głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za”
(nieobecny radny Jarosław Bartkowiak).

Do pkt. 3 Zapytania radnych.

Radny  Franciszek  Wieremiejko  zapytał  –  cyt.  „czy  istnieje  możliwość  utworzenia
młodzieżowej rady miasta”.
Przewodniczący Zarządu Gminnego Spółek Wodnych pan Edward Gurdak wystąpił 
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w wnioskiem o zwołanie bezpośrednio po sesji spotkania dotyczącego finansowania spółek
wodnych.

Do pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady  pan  Maciej  Jagodziński  poinformował,  iż  w  okresie
międzysesyjnym uczestniczył w imprezie zorganizowanej przez Miejską Bibliotekę Publiczną
w Bojanowie – konkurs plastyczny na „Zajączka Wielkanocnego”.

Do pkt.  5  Informacja Burmistrza  Bojanowa o pracy  w okresie  międzysesyjnym i  o
wydanych zarządzeniach

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Bojanowa wydał:

Zarządzenie  Nr  214/13  Burmistrza  Bojanowa  z  dnia  27  marca  2013  roku  w  sprawie
powołania komisji  przetargowej na dzierżawę nieruchomości niezabudowanej położonej w
Kawczu oznaczonej jako działka ew. nr 296/1 

Burmistrz  zapoznał  Państwa  radnych  z  reprezentacją  Gminy  Bojanowo  w  okresie
międzysesyjnym – załącznik nr 2 do protokołu.

W  uzupełnieniu  informacji  Burmistrz  wyjaśnił,  iż  tzw.  „ustawa  śmieciowa”  jest
nieprecyzyjna.  Należałoby poprawić  zapisy dotyczące  szkół,  przedszkoli,  zakładów pracy,
cmentarzy  i  innych  miejsc  użyteczności  publicznej,  gdyż  opłaty za wywóz śmieci  z  tych
miejsc jest nieporównywalnie wysoki w stosunku do osób indywidualnych.

W dniu 3 kwietnia  br. Burmistrz odwiedził  Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska w
Poznaniu.  Sprawa  dotyczyła  wnioskowanej  kwoty  na  budowę kanalizacji  Gościejewice  –
Sowiny – Wydartowo I. Wnioskowaliśmy o 6.000.000  złotych, przyznano nam 3.000.000,-
zł.
Również na budowę kanalizacji w Gołaszynie na wnioskowane 500.000,- zł przyznano tylko
300.000,- zł. Powyższe kwoty nie wystarczą na inwestycje. 
Ostateczny wniosek musi zostać złożony do końca czerwca, a w tej sytuacji brakująca kwota
blokuje nam wszelkie merytoryczne  kroki.
Ponadto  Burmistrz  poinformował  Państwa  radnych,  iż  w  dniu  15  kwietnia  br.  został
zaproszony  na  spotkanie  w  Funduszu  Poręczeń  Kredytowych   w  Gostyniu.  O  wynikach
rozmów poinformuje na najbliższej sesji Rady Miejskiej.
Pytań  nie  było  w  związku  z  powyższym  przystąpiono  do  realizacji  kolejnego  punktu
porządku obrad.

Do pkt. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:
             1)zmiany Uchwały Nr XXIV/214/13 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia   
28  stycznia  2013  roku  w  sprawie  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na
terenie gminy Bojanowo.

W związku z tym, iż nie zadano pytań do projektu przedmiotowej uchwały, przewodniczący
obradom pan Maciej Jagodziński odczytał jej treść i zarządził głosowanie. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny
Jarosław Bartkowiak).
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Uchwała  Rady  Miejskiej  w   Bojanowie  z  dnia  5  kwietnia  2013  roku  w  sprawie  zmiany
Uchwały Nr XXIV/214/13 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 
28 stycznia 2013 roku w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i  porządku na terenie
gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Do pkt. 7  Odpowiedzi na zapytania radnych.

Przewodniczącemu  Komisji  Oświaty  panu  Franciszkowi  Wieremiejko  Burmistrz
odpowiedział, iż w dniu 19 kwietnia 2013 roku w sali remizy OSP w Bojanowie odbędzie się
spotkanie  z  inicjatywy Instytutu  Zachodniego  w  Poznaniu  mające  na  celu  wypracowanie
programu , który pomoże  lokalnej młodzieży wesprzeć władze samorządowe 
w rozwiązywaniu problemów młodych obywateli naszego społeczeństwa. 

Na  wniosek  pana  Edwarda  Gurdaka  bezpośrednio  po  sesji  Rady  Miejskiej  odbyło  się
spotkanie władz miasta z przedstawicielami spółek wodnych.

Do pkt. 8 Wolne głosy i wnioski.

Przewodniczący Rady pan Jagodziński poinformował,  iż w dniu 22 kwietnia o godz. 9.00
odbędzie się posiedzenie wspólne Komisji Stałych Rady; natomiast XXVIII sesja będzie 
w piątek 26 kwietnia, również o godz. 9.00.

Radny Franciszek Wieremiejko zawnioskował o przycięcie tui na ulicy Nowej obok posesji 
nr 17, której gałęzie „wychodzą’ na chodnik i przeszkadzając przechodniom.
Radny  powiatowy pan  Wiesław  Ceglarek  poinformował,  iż  został  wybrany  nowy prezes
rawickiego szpitala, został nim pan Tomasz Paczkowski.

Do pkt. 9. Zakończenie.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku   XXVII  sesji  Rady  Miejskiej  w  Bojanowie,
przewodniczący Maciej Jagodziński, dziękując wszystkim za przybycie zamknął obrady 
o godz. 9.30.

Bezpośrednio po sesji Rady Miejskiej odbyło się spotkanie władz miasta z przedstawicielami
spółek wodnych.

protokolant: Przewodniczący Rady
Beata Sikora (-) Maciej Jagodziński
inspektor
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